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FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 16. 

 

 

2023. gada 7. septembrī. 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītājs - domes priekšsēdētājs Juris Žilko 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Dace Cīrule. 

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Īpašumu pārvaldes vadītāja 

vietniece Tatjana Tihoņenko, nekustamo īpašumu speciāliste Vineta Alviķe, projektu vadītājs 

Gints Hermanis, Izglītības kvalitātes procesu vadītāja Ilze Lisovska. 

 

Pieaicinātās personas – SIA Zvērinātu advokātu birojs “Atlācis un Partneri” pārstāve Agnese 

Kauce. 

 

 

Darba kārtība 

1. Par atkritumu apsaimniekošanas pakalpojuma Baldones pilsētas un pagasta teritorijā 

līguma slēgšanu;  

2. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma samaksas 

kārtību Ķekavas novada pašvaldības dibinātajās profesionālās ievirzes izglītības 

iestādēs” apstiprināšanu;  

3. Par amatu savienošanas atļauju Ķekavas novada pašvaldības Licencēšanas komisijas un 

Administratīvās komisijas Bērnu lietu apakškomisijas loceklei Viktorijai Gulbei;  

4. Par nekustamā īpašuma "Ausma 40", Dzērumos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

5. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Misa 22A", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

6. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Šaugalītes", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

7. Par nekustamā īpašuma "Vecsuitiņi", Dzintaros, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, 

daļas iegādi;  

8. Par pašvaldības kustamās mantas - moduļu tipa pārvietojamā vagoniņa atsavināšanu;  
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9. PIEBALSOJAMAIS - Par dotācijas līguma parakstīšanu ar Eiropas izglītības un 

kultūras izpildaģentūru;  

10. PIEBALSOJAMAIS - Par finansējuma nodrošināšanu energoefektivitātes 

paaugstināšanas  investīciju projektā “Ķekavas kultūras nama energoefektivitātes 

paaugstināšana”. 

 

 

Juris Žilko atklāj sēdi. 

 

 

 

 Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Žilko, viņš informē, ka iesniedzis divus priekšlikumus par darba 

kārtības papildināšanu ar piebalsojamiem jautājumiem.  

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu 11. PIEBALSOJAMAIS - Par finansējuma 

nodrošināšanu energoefektivitātes paaugstināšanas investīciju projektā “Ķekavas 

kultūras nama energoefektivitātes paaugstināšana”, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

    

 

2.priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu: 10. PIEBALSOJAMAIS - Par dotācijas līguma 

parakstīšanu ar Eiropas izglītības un kultūras izpildaģentūru, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikumi tika atbalstīti, un J. Žilko aicina apstiprināt papildināto darba kārtību. 

   

 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 7. septembra sēdes darba kārtību. 
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1. Par atkritumu apsaimniekošanas pakalpojuma Baldones pilsētas un pagasta teritorijā 

līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:04:20) 

 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko. Ir sagatavots lēmumprojekts par atkritumu 

apsaimniekošanas pakalpojuma Baldones pilsētas un pagasta teritorijā līguma slēgšanu.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Tatjana Tihoņenko, Juris Žilko, Inese Jēkabsone, Andris 

Ceļmalnieks, Agnese Kauce.   

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par atkritumu apsaimniekošanas pakalpojuma Baldones pilsētas un pagasta teritorijā 

līguma slēgšanu, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Valts Variks), "Pret" – 

nav, "Atturas" – 2 (Ineta Lazda, Karina Putniņa), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

    

 

 

2. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma samaksas 

kārtību Ķekavas novada pašvaldības dibinātajās profesionālās ievirzes izglītības 

iestādēs” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:18:03) 

 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska. Ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas novada 

pašvaldības saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma samaksas kārtību Ķekavas novada 

pašvaldības dibinātajās profesionālās ievirzes izglītības iestādēs” apstiprināšanu. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma samaksas 

kārtību Ķekavas novada pašvaldības dibinātajās profesionālās ievirzes izglītības 

iestādēs” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 
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3. Par amatu savienošanas atļauju Ķekavas novada pašvaldības Licencēšanas komisijas 

un Administratīvās komisijas Bērnu lietu apakškomisijas loceklei V.B. 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:22:40) 

 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. Ir sagatavots lēmumprojekts par amatu savienošanas 

atļauju Ķekavas novada pašvaldības Licencēšanas komisijas un Administratīvās komisijas 

Bērnu lietu apakškomisijas loceklei V.B. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par amatu savienošanas atļauju Ķekavas novada pašvaldības Licencēšanas komisijas 

un Administratīvās komisijas Bērnu lietu apakškomisijas loceklei V.B., 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

    

 

 

 

 

4. Par nekustamā īpašuma "Ausma 40", Dzērumos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:24:44) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ir sagatavots lēmumprojekts par nekustamā īpašuma "Ausma 

40", Dzērumos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma "Ausma 40", Dzērumos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 
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5. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Misa 22A", Baldones pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:26:40) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ir sagatavots lēmumprojekts par nekustamā īpašuma 

(starpgabala) "Misa 22A", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Misa 22A", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

 

6. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Šaugalītes", Baldones pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:28:30) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ir sagatavots lēmumprojekts par nekustamā īpašuma 

(starpgabala) "Šaugalītes", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Šaugalītes", Baldones pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 
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7. Par nekustamā īpašuma "Vecsuitiņi", Dzintaros, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, 

daļas iegādi 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:30:15) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ir sagatavots lēmumprojekts par nekustamā īpašuma 

"Vecsuitiņi", Dzintaros, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, daļas iegādi. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma "Vecsuitiņi", Dzintaros, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, 

daļas iegādi, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

 

 

8. Par pašvaldības kustamās mantas - moduļu tipa pārvietojamā vagoniņa atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:33:13) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ir sagatavots lēmumprojekts par pašvaldības kustamās 

mantas - moduļu tipa pārvietojamā vagoniņa atsavināšanu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Juris Žilko, Vineta Alviķe, Gatis Līcis, Inese Jēkabosne.  

  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par pašvaldības kustamās mantas - moduļu tipa pārvietojamā vagoniņa atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 
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9. Par dotācijas līguma parakstīšanu ar Eiropas izglītības un kultūras izpildaģentūru 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:37:30) 

 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule.  Ir sagatavots lēmumprojekts par dotācijas līguma 

parakstīšanu ar Eiropas izglītības un kultūras izpildaģentūru.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Valts Vriks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone.  

  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par dotācijas līguma parakstīšanu ar Eiropas izglītības un kultūras izpildaģentūru, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 

 

 

 

 

10. Par finansējuma nodrošināšanu energoefektivitātes paaugstināšanas  investīciju 

projektā “Ķekavas kultūras nama energoefektivitātes paaugstināšana” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:50:25) 

 

Par jautājumu ziņo Gints Hermanis. Ir sagatavots lēmumprojekts par finansējuma 

nodrošināšanu energoefektivitātes paaugstināšanas  investīciju projektā “Ķekavas kultūras 

nama energoefektivitātes paaugstināšana”. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Juris Jerums, Gints Hermanis, Juris Žilko, Jānis Zvaigzne, 

Gatis Līcis, Valts Variks, Aigars Vītols.  

  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina uzsākt balsošanu par iesniegto 

priekšlikumu.  

 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Piešķirt apkures mezgla un apkures sistēmas uzlabošanai nepieciešamos līdzekļus 

8895,84 EUR apjomā (Ķeķavas namu tāme), lai varētu darbus veikt pirms 2023/24 

apkures sezonas uzsākšanas. Uz domes sēdi izstrādāt alternatīvu lēmumprojektu, 

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 
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J. Žilko aicina uzsākt balsošanu par izgatavoto lēmuma projektu.   

 

 

Par lēmuma projektu – 

Par finansējuma nodrošināšanu energoefektivitātes paaugstināšanas  investīciju 

projektā “Ķekavas kultūras nama energoefektivitātes paaugstināšana”, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:36 

 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Juris Žilko 

 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 


